

Styremøtereferat

180506



Sted:	HH, kl 18:00 (Hjemme hos Oddvar)
Tilstede:	Oddvar Sivertsen, Eirik Jakobsen, Kolbjørn Blix-Dahle, Trond Ingar Otterholm og Torgeir Schaug
Forfall:	Ingen
Saksliste:	
Sak 1	Referat/tidspunkt neste møte
Sak 2	Komiteer Vei/vann, arrangement, aktivitet, bygg, drift sanitær. DUGNADSLISTE.
Sak 3	Post
Sak 4	Økonomi
Sak 5	Info fra Regions møte og kommende Landsmøte
Sak 6	Innkommende saker fra Trond. Se vedlegg.
Sak 7	Innkommende søknad fra Morten Olsen
Sak 8	Innkommende klage fra Stig Iversen.
Sak 9	Eventuelt

Sak 1	Referat/tidspunkt neste møte	Ansvarlig
	Tildelingsmøte pr. tlf. avholdes uke 20. Neste ordinære møte blir tidlig i uke 23.	
Sak 2	Komiteer	Ansvarlig
	Arr. Planlegge for bevertning til dugnadene. Aktivitet. Vil gjøre utbedringer på lekeplassen. Bygg. Har gjort prioriteringer. Bytte dekke på platten foran Huset, Omremming av stolbua nedenfor Huset, Skråbord til gjerdet fra ca. Armand til ca. Hjamlar. Materialer til dette er kommet inn. Netting til rep av gjerdet er i søppelbua. Maling av Grillbua og den nye redskapsbua v/handikapen. Smøre plattene på sanitærbrakkka. Bytte kumringer på septik. Generell rydding og raking på og rundt området.	
Sak 3	Post	Ansvarlig
	Gassrabattkort er mottatt. Fås ved henvendelse til styret.	
Sak 4	Økonomi	Ansvarlig
	Strømregninger er sendt ut. Noen komplikasjoner, men kasserer har kontroll og følger opp dette. Ellers er økonomien i avdelingen sunn.	
Sak 5	Info fra Regions møte og kommende Landsmøte	Ansvarlig
	Leder redegjorde fra regionsmøtet han har vært på. Samme med kommende Landsmøte.	
Sak 6	Innkommende saker fra Trond.	Ansvarlig

Styremøtereferat

180506



	<p>Snakke med Vidar om måten han legger sneen når han brøyter.</p> <p>Skjerpe rutiner ved inn utsjekk av leietakere og når noen forlater et verv. Samle inn nøkler mm. Ved innsjekk en ordentlig gjennomgang av Sandnes. Mtp vann, låsing, vasking osv osv.</p> <p>Kjøpe iZettle og nettbrett (ca 3000,-). Tegne abonnement til nettbrett. Bestilles.</p>	<p>Leder</p> <p>Styret</p> <p>Trond og Kolbjørn.</p>
Sak 7	Innkommende klage på glassbrott, tomgods, fulle bokser mm.	Ansvarlig
	<p>En plassleier blir gjort oppmerksom på ikke aksepterte forhold v/teltet. En felles påminnelse til alle om å se etter ting som dukker opp etter snøsmeltingen.</p>	<p>Leder</p> <p>Sekretær.</p>
Sak 8	Søknad fra Morten Olsen	
	<p>Morten tilbys sommerplass i juni, juli og august med fast pris kr. 750,- pr. mnd. inkl. strøm på parkeringen.</p>	
Sak 9	Eventuelt	Ansvarlig
	<p>Overflatevann plass 17. Overflatevann ved plass 17. Sluk blir montert under vogna på plass 17.</p> <p>Cityvann. Planlagt oppstart i siste halvdel av juni. Påmeldingsfrist 1 juni.</p> <p>Vannsituasjonen. Befaring fra NN Brønnboring blir bestilt.</p> <p>Skilt. Skilt med logo som forteller besøkende hva og hvor de er kommet.</p> <p>Bedriftskonto Bedriftskonto Biltema og EP blir opprettet.</p> <p>Oppbevaring Hjertestarter. Kasserer bestiller barne og voksen Pads, samt skilt. Nytt skap med alarm blir iverksatt.</p> <p>Grus og mold. Ca. 45m² med grus. Oddvar undersøker om mulighet for mold i vår.</p> <p>Byggesøknad Søknad fra Alexander om bu bak teltet. Søker kan bygge, bu fast i teltet, slik at telt og bu totalt ikke overstiger 15m² målt på ytterkledningen.</p>	<p>Vann komite</p> <p>Bjørn O.</p> <p>Leder</p> <p>Trond I</p> <p>Kasserer.</p> <p>Kasserer Trond og Oddvar</p> <p>Oddvar</p> <p>Plasskomite</p>
Møte	Avsluttet: 2045.	